



Protokoll styrelsemöte S04

Närvaro: Jacob Gradén	Ordförande
Linus Åkesson	Skattmästare
Katarzyna Szymkiewicz	SRD-ordförande
Henrik Torstensson	Cafémästare
Johanna Byrlind	Industrimästare
Jörgen Ellberg	Källarmästare
Nicholas Mårtensson	Programmästare
Niclas Ellberg	Sexmästare

- §1 OFMÖ
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget 4.5 – "Val av mötessekreterare".
- §4.5 Val av mötessekreterare Johanna valdes till mötessekreterare.
- §5 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll godkändes i blindo.
- §6 Meddelanden
- Ordförande meddelar att det har varit ordförandekollegiemöte, där togs Dimmavarsel och affischering upp. Dessutom pratades det om kärekonomin rörande stöden på 350 000:- och att ha sektionsfester. Det meddelades även att styreseutbildningsdagen på TLTH har blivit uppskjuten. Ordförande har varit på Dimmamöte och diskuterat ekonomi.
- Kläder i styrelserummet. Nollning, studiekontoret, Solof.
- Kortläsare nästan färdig, väntar på besked från rektor, samtidigt som LTH gör någon genomgång av säkerheten.
- Det har varit FuM-möte, som ordförande inte var på. TLTH-styrelsemöte hölls samtidigt som S04. FpT-pengar. E-middagen nalkas. överphös Emeritus har kollat upp fakturor till Axis och CF.
- Massagebänken står fortfarande kvar, ägaren uppmanas ta bort denna.
- Skattmästaren meddelar om ett Axfood-intermezzo och att han har gjort en kontantinsättning. Vi har fått in UNDC-pengar. Det har fixats mästerivisa statussidor på väfven.



Tre grupper har tillsatts för att undersöka:

- Människan och teknologin
- OMD (gruppen ska ha möte med CS)
- Flerdim (CEQ – kom ut för tidigt)

Inför slutrapporter. Vi har haft SRX-möte och diskuterat CEQ. En enkät har skickats ut för att utvärdera CEQ. Det är snart dax att utse kandidat till pedagogiskt pris. Vi har haft en mycket lyckad personalvård, 3-rätters med bastu.

Sexmästeriet meddelade att DIMMA är under planering, sexet kommer att ta hand om och hålla i alla sittningar och pubar. Vi tar alla intäkter minus en procentsats till DIMMA-styret. Sexet lagade en tre rätters middag till SRD:s tackfest den 13 februari. Alla Hjärtans Dag-sittning hölls den 14 februari, en väldigt lugn och mysig sittning. Alkoholutbildningen blev inte av för D då kåren missat att skicka ut info. Sexet har kontaktat ansvarig utbildare för en ny möjlighet. Permanent utskänkningstillstånd fortlöpande. Öl och cider håller på att gå ut och det kommer vara ett sexmästarmöte på onsdagen den 18 februari.

Cafémästeriet meddelar att stocken har kommit, det har varit utförsäljning av Cola Light på flaska. Det har satts in 23 200 kronor på banken och fastlagsbullar kommer anlända dagen efter mötet.

Industrimästeriet meddelar att fler företag är kontaktade, dessa uppges vara mycket positiva. För tidigt för raka besked. En affärslunch med Morotsmedia har hållits. De är glada att höra att sektionen vill samarbeta med mer än MØL-en. Hemsidan uppdaterad och nere (pga haveri). Ind väntar fortfarande på flygbladen PH ska trycka. Enkäten är klar, den ska delas ut innan S05.

Källarmästaren meddelade att blindning av ytterdörr kostar 63:-, ett brandlås kostar 433:- (+80:-). Källarmästeriet har haft möte samt en snickerboa. Vi har fått ett nytt spel i phlipperhörnan, de går bra.

Programmästaren meddelade att datum för Geekend är spikat. Bokning av Gasquesalen den 24e, Lophtet den 22e samt gasquesalen den 23 april saknar bekräftelse pga systemavbrott. Varit på möte med Dimma-styret förra onsdagen.

§7 Beslutsuppföljning

Följande punkter infördes:

- Tandemstaffeten uppdras åt Nicholas, deadline S05.
- Kolla tysk läsk till iDét åt den mystiske personen till väns-



ter, deadline S05.

- Fixa betalingskoll hos PH åt Linus, deadline S05.
- Ta fram prislistor till iDét åt Laban, deadline S05.

Följande punkter ströks:

- Prislista för telefonsamtal.
- D-Shopen.
- alla färdiga uppdrag plockas bort.

Följande punkter fick nya deadlines:

- 3 frågor till enkät - 18 februari.
- Rutiner för köket - 1 mars.
- D-shopen - S05.
- Telefonkassa - S05.

Nicholas och Björn fick i uppdrag att fixa sina frågor till enkäten. iDét-uppfräschningen överlämnades till Piffit.

§8	Fakturor från PH	Vi får fakturor 2 gånger/år. Han vet om det och tanken är att vi ska få dem kvartalsvis. Förslag är att vi själva håller reda på ungefär vad vi skriver ut. Linus undersöker förslaget genomförbarhet, samt ber om prislistan från PH.
§9	iDét-uppfräschning	Piffit har nu en mailinglista. datum för möte är satt till 1 mars.
§10	Rutiner för köket	Rutiner för köket flyttades fram till den 1 mars.
§11	Traxlås till iDét	Traxlåset flyttas oändligt långt in i framtiden.
§12	Utlåningsregler för iDét	Utlåningsreglerna för iDét sköts upp till S05.
§13	Terminsavgift	Styrelsen beslöt att föreslå sektionsmötet att godkänna höjningen av terminsavgiften till 30 kronor.
§14	Dimma	Vi får del av vinsten. Sexet ska ha 3 sittningar och 3 pubar och vinsten går till sexet. Dimma får en del av den (om de går med vinst). Dimma-reklam kommer upp på ET-slasquen. Datum: 22-24 april.
§15	Övrigt	Inget övrigt.
§16	OFMA	



Vid protokollet Justeras

Björn Andersson Jacob Gradén
Sekreterare Ordförande